

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, NOVEMBER 20, 1979

(2)

[Text]

Pursuant to adjournment and notice the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs met this day at 2:05 p.m., the Chairman, the Honourable Senator Donahoe, presiding.

Present: The Honourable Senators Buckwold, Croll, Deschatelets, Donahoe, Frith, Lapointe, Neiman, Nurgitz and Yuzyk. (9)

Present but not of the Committee: The Honourable Senator Choquette.

In attendance: Mr. R. L. du Plessis, Q.C., Law Clerk and Parliamentary Counsel.

The Committee examined Bill S-10 intituled: "An Act to confirm the authority of the Federal District Commission to have acquired certain lands".

Witness: Mr. Germain J. Labonté, Director, Legal Services, National Capital Commission.

The witness answered questions.

On Motion of the Honourable Senator Frith it was Resolved to report the Bill without amendment.

At 2:10 p.m. the Committee proceeded to consider other business.

ATTEST:

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 20 NOVEMBRE 1979

(2)

[Traduction]

Conformément à la motion d'ajournement et à l'avis de convocation, le Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles se réunit aujourd'hui à 14 h 05, sous la présidence de l'honorable sénateur Donahoe (président).

Présents: Les honorables sénateurs Buckwold, Croll, Deschatelets, Donahoe, Frith, Lapointe, Neiman, Nurgitz et Yuzyk. (9)

Présent, mais ne faisant pas partie du Comité: L'honorable sénateur Choquette.

Aussi présent: M. R. L. du Plessis, c.r., légiste et conseiller parlementaire.

Le Comité étudie le Bill S-10, intitulé: «Loi confirmant le pouvoir d'acquisition de la Commission du district fédéral sur certains immeubles».

Témoin: M. Germain J. Labonté, directeur du contentieux, Commission de la Capitale nationale.

Le témoin répond aux questions.

Sur la motion de l'honorable sénateur Frith, il est décidé de faire rapport du Bill sans amendement.

A 14 h 10, le Comité entreprend l'étude d'autres questions.

ATTESTÉ:

Le greffier du Comité

Denis Bouffard

Clerk of the Committee